
Met betrekking tot het - raadsvoorstel Viaduct (A4) tussen Van Rijnweg - van der Kooijweg als fiets / 
bromfietspad - (Forum stad 14-09-2023 - Agendapunt 9) zien we 
graag antwoorden op de volgende vragen van de fractie PvdA Rijswijk :

Vraag 1 : Uiteraard een hele ongewenste situatie, maar indien er een mogelijk ongeluk plaatsvindt in 
de huidige verkeerssituatie, kan de gemeente voor de eventuele schade aansprakelijk worden 
gesteld ?
Vraag 2 : Wanneer vindt de mogelijke uitvoering plaats als dit raadsvoorstel mogelijk wordt 
aangenomen?
Vraag 3 : Kunnen de hulpdiensten gebruik blijven maken van de mogelijke voorgestelde toekomstige 
verkeerssituatie?
Vraag 4 : Is het voor de wethouder een overweging om de uitvoering uit te stellen tot het weer 
volledig kunnen benutten van de capaciteit van de Beatrixlaan? 
I.c.m de mogelijkheid om in de tussentijd streng te handhaven op huftergedrag en verkeersveiligheid 
op de “Van Rijnweg. Dit in samenspraak en samenwerking met deze bewoners.
Vraag 5 : Hoe staat de wethouder tegenover het gebruik te maken van cameratoezicht voor 
bestemmingsverkeer op de toegangswegen? 
Hierbij als voorbeeld hoe de Gemeente Den Hoorn / Delft hiermee om gaat? 
https://parkerendelft.com/parkeerloket/ontheffing-verkeersknip-kristalweg/
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